

IMPORTANT: PLEASE READ

INFORMATION FOR THE CONSUMER

 MYLAN-CLOBETASOL CREAM

This medication is to be used as directed by the physician and should not be used longer than the prescribed time period. It is for external use only. Avoid contact with the eyes.

This medication should not be used for any disorder other than that for which it was prescribed.

The treated skin area should not be bandaged or otherwise covered or wrapped so as to be occlusive.

Patients should report any signs of local adverse reactions to the physician.

This leaflet was prepared by:



Mylan Pharmaceuticals ULC
Etobicoke, ON M8Z 2S6
1-800-575-1379
www.mylan.ca

017-903-00 (P1)

Revised: June 05, 2009

IMPORTANT: VEUILLEZ LIRE ATTENTIVEMENT

RENSEIGNEMENTS POUR LE CONSOMMATEUR

 MYLAN-CLOBETASOL CREAM

Ce médicament doit être utilisé exactement comme vous l'a indiqué votre médecin sans dépasser la durée prescrite de traitement. Ce médicament est destiné uniquement à l'usage externe. Évitez tout contact avec les yeux.

On ne doit pas utiliser ce médicament pour traiter aucun autre trouble sauf celui pour lequel il a été prescrit.

La région de la peau traitée ne doit pas être recouverte de bandages ni d'aucune autre matière pouvant s'avérer occlusive.

Les patients devraient signaler tout signe de réaction indésirable locale à leur médecin.

Ce dépliant a été rédigé par :



Mylan Pharmaceuticals ULC
Etobicoke, ON M8Z 2S6
1-800-575-1379
www.mylan.ca

017-903-00 (P1)

Révisé: Le 5 juin 2009